
Kredsstyrelsesmøde tirsdag den 7/2 2023  

Tilstede: MR, MM, HJ, SC, JR, TMØ og KM 

 

1. Skoleplan  

Vi tog en skolerunde i forhold til, hvor skolerne er henne. Der blev taget udgangspunkt i følgende spørgsmål:  

• Indledende dialog om skolens lokale mål og indsatser, prioritering af undervisningstid og hovedopgaver 

• Hvordan sikres, at alle opgaver fordeles ligeligt så ingen har store puljer til rest? 

• Hvordan sikrer vi, at samarbejdsmødet ikke blot bliver en orientering? 

• Kan vi bruge noget fra den arbejdstidsregistrering, som vi foretog i efteråret? 

Egholm: 

- Trio havde første indledende møde i sidste uge, hvor der blev snakket om mål. Der var ikke så mange 

nye, store ting i forhold til sidste år. 

- Der er endnu et trio-møde i kalenderen – samt et møde med kollegaer, hvor de har mulighed for at 

komme med input til skoleplanen. 

- Snak om flere opgaver fra skoleårets start samt en anden fordeling af klassekoordinatortid, så den store 

restpulje kan undgås (eller i hvert fald mindskes). 

- Snak om fagdage til næste skoleår. 

Vallensbæk: 

- Der har været afholdt både trio-møde og faglig klub. På faglig klub blev der blandt andet snakket om det 

samarbejdsmøde, som skal afholdes på torsdag. Det blev påpeget, at det er her, at kollegaerne har 

mulighed for at byde ind. På faglig klub blev der også snakket om puljen til ”ekstra opgaver”. 

- Umiddelbart følges proceduren som er lavet for skoleplanen 

Pilehave: 

- Trio/stortrio kommer til at mødes hver mandag resten af skoleåret 

- Der er hængt en tavle op ved ledelsen, hvor alle kollegaer er velkomne til at skrive ideer på til 

skoleplanen 

- Der er kommet en procedure for fagfordelingen 

- Der er et stort underskud, og derfor skal der spares. Der er lavet et mulighedskatalog i forhold til 

besparelser, som blev præsenteret i sidste uge - og så skal der laves en handleplan herfor 

Kirkebæk: 

- Hele lærergruppen og ledelsen har været igennem opgaveoversigterne for at se, hvordan den har passet 

i år, og hvilke erfaringer som kan tages med til næste år. HJ og ledelsen arbejder videre med disse 

erfaringer 

- Opmærksomhed på at der i år skal laves en skoleplan 

 

Fælles drøftelse om, hvordan vi får gjort samarbejdsmødet til et arbejdsmøde og ikke bare et 

orienteringsmøde. Det er rigtig svært at få alle kollegaer til at engagere sig i arbejdet med skoleplanen, det 

er en kulturændring som skal skabes 

 

2. Kvartalssamtale - Har I været tilbage og fået aftalt hvornår de holdes? 

Ingen har haft kvartalssamtaler, men generelt er der mange uformelle samtaler på trio-møderne, hvor man 

har øje for, hvilke kollegaer/team der er presset -ligesom meget bliver taget løbende 

 

Egholm: Skal snakke om kvartalssamtaler på næste trio-møder 



 

 

3. Meddelelsesbog 

- Er der blevet talt om den ude på skolerne, hvordan hvornår hvor meget? 

- Hvordan kommer vi videre? 

Vallensbæk: Det har været oppe på et lærermøde, ligesom alle lærere skulle se et webinar. Kollegaerne har 

fået at vide, at de skal være færdige i uge 12. De skal udgives en gang om året 

Kirkebæk: Det passer ikke ind i den måde, som skolen arbejder med eleverne på, og derfor kommer 

meddelelsesbogen ikke til at erstattet de elevplaner, som der arbejdes med allerede 

Pilehave: Der har været en orientering omkring, hvordan meddelelsesbogen skal fungere 

Egholm: Der er ikke kommet en udmelding fra ledelsen omkring dette endnu 

 

4. Dialogmøde 7/3 

Hvad kunne vi godt tænke at drøfte med lederne: 

• Præsentation af første bud på mål og indsatser fra skolerne 

• Ønske om en planlægningsdag som vi havde før Corona - fokus på forberedelsesdagene 

• Basisdansk 

• Skoledistrikter – skævvridning 

• Skoleplanen: Hvordan kan det lykkedes, at Vallensbæk Skole ikke har samme pulje med over/under-tid 

som de to andre skoler. Dele succeshistorierne 

• Debatkultur- hvordan får vi kollegaerne til at være mere deltagende i pædagogiske samtaler 

 

5. Generalforsamling 

• Skriftlig beretning: Merete fortalte lidt om, hvad der skal stå i hendes beretning 

• Dirigent: SC spørger MK 

 

 

6. Meddelelser      

• Vallensbæk Kommune har besluttet at gennemføre en analyse af det specialiserede område med 

hovedvægt på skole og dagtilbud. Rambøll er hentet ind til at lave selve analysen. Analysen skal 

bidrage med perspektiver på driften og udviklingen af det specialiserede område i samspil med det 

almene område. Analysen skal pege på forbedringsmuligheder i forhold til tilbudsvifte og 

organisering af området. 

I forbindelse med analysen vil forskellige personer med forskellige roller blive inddraget. Det kan fx 

være som leverandør af data i form at interviews eller kvantitative i excelark. 

Analysen er organiseret ved en styregruppe med repræsentation fra direktionen og centerledelsen 

fra CBU og CSF. Herudover en intern følgegruppe, hvor repræsentanter for lederne i dagtilbud og 

skoler, CFS og CBU, samt næstformanden for MED er inviteret ind. Derudover vil der blive foretaget 

en række interviews af forskellige aktører. CBU og CSF vil levere en bund af eksisterende data som 

Rambølls analyse også skal tage udgangspunkt i. Analysen vil være færdig inden udgangen af maj. 

Merete deltager i følgegruppen. 

• Merete har været til møde om arbejdstidsregistrering med Morten Refskov og konsulenter fra 

sekretariatet på baggrund af henvendelse fra det forpligtende samarbejde HV.  

• Merete har været til løntjek på Kirkebæk, og der er lidt udfordringer i forhold til, at medarbejderne 

er overgået til Vallensbæk løn 

 



 

7. Det forpligtende kredssamarbejde      

• Kursusforum – Merete lavede en tilbagemelding fra konferencen om kompetencer/kompetenceudvikling 

samt TR-uddannelsen  

• Pædagogisk forum: Møde i morgen  

• Arbejdsmiljø forum AMR-møde 21/3 input + input til temadag (sendes til Merete) 

• Lønteknik: Intet nyt 

 

8. Hvad har vi aftalt  

- SC spørger MK i forhold til at være dirigent 

- MR arbejder videre med dialogmødet  

- Input til AMR-møde og temadag må gerne sendes til Merete    

  

9. Punkter til næste møde 

- GF 

      

10. Facebook 

Vi har på kredsmødet drøftet, hvordan der arbejdes med skoleplanen på de 4 skoler, og hvor langt skolerne 

er kommet i processen. I den forbindelse har vi blandt andet talt om, hvordan vi får den pædagogiske 

diskussionskultur tilbage på skolerne.   

 

Vil I læse mere om vores kredsmøde, så kan I læse mere i referatet her:  

 

11. Evt.   

- Der er blevet ansat en afdelingsleder til Kirkebæk, som starter 1. marts. Han kommer med 

ledelseserfaring, er læreruddannet og har erfaring i forhold til målgruppen 

- Pilehaven har afholdt MUS-samtaler 

- Merete skriver ud om mødet i uge 9 afholdes 

     

12. Godkendelse af referat       

Referatet er godkendt 

 

 

 

 

 


